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Geachte mevrouw, heer, 
 

Wij hebben van de HVC Groep een brief ontvangen over de ontwikkeling bij HVC in verband met het 

coronavirus tot en met eind april 2020. 

 

Wij bieden u deze brief van de HVC Groep ter kennisname aan. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Papendrecht, 
de secretaris (wnd.), 
 
 
 
 
 
P. Naeije 

de burgemeester, 
 
 
 
 
 
A.J. Moerkerke 

 



Geachte heer, mevrouw, 

 

Het coronavirus heeft Nederland nog steeds in zijn greep. De afgelopen weken heeft HVC er 

alles aan gedaan om te zorgen dat onze activiteiten zo veilig en zo goed mogelijk doorgang 

vinden. We stellen u graag op de hoogte van deze inspanningen en van de ontwikkelingen 

bij HVC. 

 

Collega’s bij HVC 

Onder HVC-collega’s zijn slechts enkele gevallen van corona officieel vastgesteld, maar er 

zijn ongetwijfeld meer collega’s die het hebben (gehad), er wordt immers niet of nauwelijks 

meer getest. Het belangrijkste is om ons werk zo veilig mogelijk uit te voeren, zodat 

besmetting geen kans krijgt. Daarom doen we er alles aan om de verschillende werkplekken 

- thuis, op locatie en in de wijk - zo in te richten en te faciliteren dat iedereen zich aan de 

RIVM-richtlijnen kan houden. We zien er ook op toe dat het gebeurt. Wanneer een collega 

officieel positief getest wordt op het corona-virus, dan informeren we de directe collega’s 

meteen en treedt verder het protocol van RIVM/GGD in werking. 

 

De maatregelen en ontwikkelingen bij de belangrijkste activiteiten 

Duurzame Energie 

Wat speelt er? 

Bij het uitvoeren van werkzaamheden moeten voldoende voorzorgsmaatregelen in acht 

worden genomen om eventuele besmettingen te voorkomen.  

Omdat een aanzienlijk deel van de benodigde materialen uit het buitenland komt en de 

benodigde uitvoerders uit andere Europese landen, leidt de beperkte beschikbaarheid van 

zowel materieel als (accommodatie ten behoeve van) menskracht (mogelijk) tot vertraging bij 

de realisatie van zon-projecten. Bij de warmte-projecten is het werken dichtbij en in de 

huizen van mensen moeilijk te combineren met de 1,5 meter-regel en dat maakt dat om die 

reden sommige projecten vertraging oplopen doordat werkzaamheden moeten worden 

uitgesteld. 

 

De (wereldwijd) verlaagde vraag naar energie leidt tot een algemeen beeld van lagere 

elektriciteitsprijzen en daaraan gerelateerde producten, zoals GVO’s (garanties van 

oorsprong). 

 

Wat doen we hieraan? 

De belangrijkste maatregelen bij Duurzame Energie hebben betrekking op het veilig 

uitvoeren van werkzaamheden gericht op de realisatie van projecten zoals het aanleggen 

van warmteleidingen, installaties van zon-pv, etc. Hiervoor sluit HVC aan bij de landelijke 

normen.  

 
HVC probeert daarnaast zo slim mogelijk de door haar opgewekte elektriciteit in de markt te 
zetten en werkt aan technische oplossingen om slimmer om te gaan met negatieve 
energieprijzen.  
 

Welke impact heeft dit op HVC? 

De vertraging van oplevering van projecten leidt tot een vermindering inkomsten dit jaar. Bij 
voortduring van het marktbeeld zullen de lagere energieprijzen ook bij de verkoop van 
elektriciteit leiden tot een vermindering van de inkomsten voor HVC dit jaar.  
 



Inzameling & BOR 

Wat speelt er? 

Het aanbod van huishoudelijk restafval, gft en grof huishoudelijk afval is aanzienlijk hoger 

dan gebruikelijk in deze tijd van het jaar. Het bezoek aan afvalbrengstations is eveneens 

toegenomen, de wachtrijen zijn lang als gevolg van veiligheidsmaatregelen op het 

afvalbrengstation. De afgelopen weken zamelen we extra veel plastic, blik en 

drinkverpakkingen (PBD) in als gevolg van de hoeveelheid mensen die thuis is i.v.m. de 

coronacrisis. Met deze hoeveelheid is logischerwijs geen rekening gehouden vooraf. Het 

belangrijkste is om het PBD te blijven inzamelen en zo veel mogelijk te sorteren en te 

recyclen. De sorteercapaciteit is echter beperkt, dus het is mogelijk dat we de aankomende 

periode boven die capaciteit uitkomen en kleine hoeveelheden ergens moeten opslaan of 

naar de afvalenergiecentrale moeten brengen. 

 

Wat doen we hieraan? 

Om het bezoek aan afvalbrengstations zo veilig mogelijk te houden, wordt er een 

gedoseerde toegang toegepast en wordt tussen medewerkers en bezoekers en tussen 

bezoekers onderling de noodzakelijk afstand gehouden. Via communicatie worden de 

inwoners gevraagd om indien mogelijk een bezoek aan het afvalbrengstation uit te stellen en 

specifieke brandbare stromen (waaronder elektronische apparaten) bij voorkeur thuis op te 

slaan.  

 

Bij de inzameling van afval zet HVC met name in op ‘hygiënemaatregelen’ zoals het 

ontsmetten van de cabine van de voertuigen en het met maximaal 2 personen aanwezig zijn 

in de cabine tijdens de inzameling (een eventuele derde persoon rijdt in een eigen voertuig 

mee). Ter ondersteuning van de reguliere medewerkers zijn op beperkte schaal 

medewerkers met kantoorfuncties ingezet op inzamelwagens en bij afvalbrengstations.  

 

HVC informeert de gemeenten met wie wij een dienstverleningsovereenkomst hebben,  

wekelijks over de maatregelen en aanpassingen in de (inzamel-)operatie. 

 

Welke impact heeft dit op HVC? 

Bovenstaande ontwikkelingen leiden tot extra druk op de medewerkers, zowel bij de 

inzameling als bij het logistiek proces daarna.    

   

Energie uit Afval 

Wat speelt er? 

De twee belangrijkste aspecten die bij energie uit afval een rol spelen zijn het voorkomen 

van het uitvallen van de installaties door ziekte en de veranderingen in het afvalaanbod. Bij 

het huishoudelijk restafval is sprake van een sterke toename terwijl bij het bedrijfsafval 

sprake is van een sterke afname. 

       

Wat doen we hieraan? 

Het in bedrijf houden van de diverse verbrandingsinstallaties vraagt om specifieke 

deskundigheid van de medewerkers. Om besmettingsgevaar te voorkomen heeft HVC al in 

een vroegtijdig stadium maatregelen getroffen om contacten tussen medewerkers uit de 

installaties en kantoorpersoneel te voorkomen. Ook zijn rondleidingen al in een vroegtijdig 

stadium stopgezet. Binnen ploegen die gezamenlijk een dienst draaien en tussen de 

verschillende ploegen onderling zijn de ‘contactmomenten’ geminimaliseerd. 



 

Welke impact heeft dit op HVC? 

Bij het aanbod van afval is sprake van een toename van het brandbare huishoudelijk 

restafval en een afname van het brandbaar bedrijfsafval met als netto-resultaat in lichte 

daling van het totale aanbod. Door de importheffing die sinds 1 januari van kracht is, kan 

deze daling niet gecompenseerd worden met extra import van afval uit b.v. Engeland. Als 

deze ontwikkeling zich (mogelijk versterkt) doorzet, kan dit leiden tot het mogelijk stopzetten 

van bepaalde verbrandingslijnen.    

 

Groen Gas en Compost 

Wat speelt er? 

De belangrijkste ontwikkeling bij Groen Gas en Compost is het ‘overaanbod’ aan te 

verwerken gft. De gebruikelijke aanvoer in het voorjaar is nu vervroegd en hoger. Door het 

grote aanbod aan gft vinden er op de locatie Middenmeer op dit moment meer 

buitenactiviteiten plaats dan normaal. Dit kan leiden tot geuroverlast voor de omgeving. 

 

Wat doen we hieraan? 

HVC doet er alles aan om de geuroverlast zoveel mogelijk te beperken en het gft zo goed en 

snel mogelijk te verwerken. Een ‘overschot aan gft’ dat niet direct verwerkt kan worden, 

wordt ingekuild zodat dat op een later moment verwerkt kan worden. Daarnaast benutten we, 

waar mogelijk, de capaciteit van andere composteerinstallaties. Mocht de grote aanvoer van 

gft aanhouden, zijn we mogelijk genoodzaakt om een deel naar de afvalenergiecentrale te 

brengen. 

 

Welke impact heeft dit op HVC? 

Extra werkdruk op de medewerkers om het dagelijks aanbod te verwerken en hogere 

verwerkingskosten.  

 

Recycling 
Wat speelt er? 

De prijsdaling voor primaire grondstoffen, o.a. door een sterk verminderde vraag, leidt ook tot 

een prijsdaling in de opbrengsten van secundaire grondstoffen. Het stopzetten van export en 

het sluiten van kringloopwinkels leidt eveneens tot een verminderde vraag naar textiel.     

 

Wat doen we hieraan? 

HVC heeft geen invloed op de prijsontwikkeling op de (internationale) markten. HVC probeert 

zoveel als mogelijk de keten in stand te houden en de inzameling als normaal te laten plaats 

vinden. Een aantal gemeenten verzoekt haar inwoners het textiel voorlopig thuis te bewaren 

en/of sluit containers om de grote aanvoer te temperen. Met Wieland en Opnieuw & Co 

wordt overleg gevoerd waarbij HVC de keten in stand wenst te houden binnen bepaalde 

grenzen.  

 

Welke impact heeft dit op HVC? 

Lagere opbrengsten voor secundaire grondstoffen leiden tot verminderde inkomsten. 

Daarnaast kan een verzadigde markt op een gegeven moment tot afzetproblemen leiden 

voor specifieke stromen. 

 

 



Effecten 

Op dit moment vinden de reguliere activiteiten van HVC nog, soms in iets aangepaste vorm, 

doorgang. De effecten van de verschillende ontwikkelingen laten zich nog lastig 

kwantificeren, maar de belangrijkste factoren lijken te zijn: een lage elektriciteitsprijs (ook 

zonder coronacrisis), lagere opbrengsten voor secundaire grondstoffen en een geringer 

aanbod van bedrijfsafval. Het effect van deze ontwikkelingen voor het lopende jaar zijn sterk 

afhankelijk van de duur van de opgelegde beperkingen en vervolgens van de wijze waarop 

en het tempo waarin economische activiteiten weer worden hervat. Vanzelfsprekend 

monitoren we onze activiteiten continu en nemen we n.a.v. actuele ontwikkelingen passende 

maatregelen. We informeren per gemeente over de eventuele consequenties van de te 

verwerken stromen. 

 

Algemene Vergadering d.d. 28 mei 2020 

De komende aandeelhoudersvergadering is gepland op 28 mei a.s. De vergadering vindt in 

beginsel plaats in het Afas-stadion in Alkmaar, waar ruimschoots de voorgeschreven afstand 

van 1,5 meter tussen de deelnemers kan worden geborgd. De aandeelhouders worden 

nader geïnformeerd over de definitieve vorm waarin de vergadering zal plaatsvinden, 

rekening houdend met de mogelijkheden en onmogelijkheden van de huidige situatie. In de 

uitnodiging voor de Algemene Vergadering, die u 15 april jl. is verzonden, gaan wij hierop 

nader in. 

 

Met vriendelijke groet, 

Dion van Steensel 

 

 


	D02. 20200519 RIB HVC en Coronavirus
	bijlage 1 Situatie HVC met betrekking tot coronavirus - eind april 2020



